
 
3. zápis z jednání Komise kultury a cestovního ruchu 

 
20. 3. 2024 

 
Město Soběslav 

 
Přítomni: I. Molíková, A. Krejčová, M. Pimperová, R. Štaubrová, D. Líkařová, N. Cibulková, P. Valeš 
 
Host:  P. Matouš (Správa lesů města Soběslavi) 
 
 
Program: 1. Projednání možnosti úpravy pěších cest kolem Nového rybníka 
  2. Přípravy na advent 2024 
     
 
1. Projednání možnosti úpravy pěších cest kolem Nového rybníka 
Členové komise pozvali na své jednání zástupce Správy lesů města Soběslavi P. Matouše, aby s ním projednali 
možnosti úpravy cest vedoucí kolem Nového rybníka v návaznosti na plánovanou pěší trasu. Přítomní se 
seznámili s možností finanční dotace Ministerstva zemědělství, kterou prověří s ohledem použitelnosti na 
zamýšlené úpravy cest. Dále požádají o vyjádření odboru životního prostředí MěÚ Soběslav. Přítomní se 
domluvili, že osloví pracovníka z odboru výstavby či investic MěÚ Soběslav a na místě samém se seznámí se 
současným stavem a budou prezentovat stav plánovaný. V tomto projektu budou členové komise spolupracovat 
s vedením Správy lesů města Soběslavi. 
 
2. Přípravy na advent 2024 
Členové komise průběžně sestavují program na adventní období letošního roku, které se bude odehrávat na 
náměstí Republiky. Během následujícího měsíce finalizují hudební program, aby bylo možné objednat vybrané 
kapely. Na programu spolupracují s Kulturním domem, který bude advent zajišťovat. 
 
 
 
 
Termín příštího jednání: duben 2024 
 
Zapsala: Michaela Pimperová, 27. 3. 2024 


